
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Närvarande: Thomas Johansson, Roland Andersson, Hans Bogeskär, Bo Roos, Leif Axelsson, Björn 

Westling, Christer Swenson, Bengt Larsson, Hans Brolin 

 

Tid: lördag 9 maj, kl. 10:00. Medborgarhuset Falköping 

 

Dagordning 

 

1. Thomas Johansson öppnar mötet 

 

2. Hans Bogeskär justerar protokollet 

 

3. Vi godkänner föregående protokoll 

 

4. Klubbar med låg aktivitet.  

Bengt informerar att Aplared avslutas när kassören, Per Göransson, fått ut innestående 

pengar. Beräknas ske under maj månad.  

 

5. DM-mästare på hemsidan, statusrapport. 

Vi har nu skannat hälften av dokumenten, Bosse visade exempel från 1968. Vi siktar på att 

vara klara till årsmötet. 

 

6. Regelverk för arrangörer av SM-semifinal lag och Allsvenskan Div 3 

Vi klargör att vid förfrågan från klubbar/förbund så skall DTL hänvisa till att detta hanteras 

direkt mellan klubben och Sveriges Bridgeförbund med klubben som ansvarig arrangör.  

 

7. Information från Gothcon 

Björn berättar, GothCon arrangeras varje påsk, bridgen fanns med på hemsidan och 3 bord 

sattes upp där nybörjare kunde pröva på en förenklad variant av bridge. Björn, Erik 

Sjöstrand, Tobias Bende, Björn Sörling hjälptes åt och c:a 20-tal spelare dök upp. Finns 

intresse att göra liknande minutkurser finns material att hämta från Bridgeförbundets 

hemsida. 

 

8. Ekonomisk rapport 2015 

Bengt redovisar balans och resultatrapport, totalt landar vi på ett nollresultat även med nya 

satsningen på DM Lag. Vi uppskattar Bengts arbete genom att hålla budget på ett bra sätt 

 

9. Rally och framtida distriktssamarbete med Halland, Göteborg och Bohuslän 

Bosse beskriver ett initiativ från Göteborgs BF att arrangera ett Guldrally för västra Sverige. 

Vi ställer oss positiva och föreslår ett samarbetsmöte med övriga distrikt i samband med 

SM-veckan, samt informerar Borås. Bosse ansvarar tillsammans med Björn Westling 

 

10. Motion till riksstämman 

Vi har idag svårt att fylla de sista platserna, både i vår parfinal, och i SM Par Semi Örebro. 

Thomas föreslår en motion om att regelverket för antal platser korrigeras mot avtagande 

proportionalitet. Styrelsen beslutar att skicka in en uppdaterad motion, Thomas ansvarar 

 



11. Startavgifter DM med simultankval 

Thomas och Bengt beskriver olika alternativ, idag kostar en final 200 kr/spelare, varav 40 kr 

går till arrangerande klubb, resten skall täcka tävlingsledning, brickläggning och avgift till 

förbundet. Genom att låta klubbarna stå för brickläggning kan vi sänka till 180, ytterligare 

30 kan fås genom att ta bort rallysponsring. Vi diskuterar vidare under klubbträffen180/150  

 

12. Färre par i DM-finalerna 

Idag har vi 28, 26 och 24 par i respektive par, mixed och veteranfinal. För att fylla 

parfinalen i år fick Christer ringa till 62:a plats i kvalet, övriga simultankval fungerar. Efter 

diskussion beslutar vi att nästa säsong ha 26/24/24 par i finalerna. 

 

13. Spelprogram och platser 2015-16 

Christer går igenom förslaget inför klubbträffen, största ändringen är att vi flyttar veteran 

kval/final till hösten. 

 

14. Övriga frågor 

 Vi diskuterar Västgötarallyts framtid, idag sponsrar vi med c:a 4000 kr, och tar upp 

20kr/spelare. Största delen går åter till ett fåtal spelare, vi undersöker med klubbträffen om 

vi kan använda dessa pengar på ett bättre sätt. 

 Vi diskuterar tolkning av stadgarna §7.9, men är överens om att ändringar inte behövs 

 

 

protokollet   justeras 

 

______________  _____________ 

Bo Roos   Hans Bogeskär 


